
ОСНОВНО УЧИЛИЩЕ

„СВ. ИВАН РИЛСКИ”

град Перник 2300, кв. “Монте Карло” №1, тел. : 076 607612, e-mail: school@ouivanrilski.com

ПРОТОКОЛ №3

От заседание на Обществения съвет

Към ОУ „Свети Иван Рилски“ – град Перник

Днес, 12.07.2023 г.,  се проведе присъствено заседание на Обществения съвет към 
ОУ „Свети Иван Рилски“ – гр. Перник. 

На заседанието присъстваха шестима членове на обществения съвет, 
регистрирани в присъствен списък, който е неразделна част от настоящия протокол, 
директорът на училището г-жа Цветана Пиралкова, г-жа Юлита Огнянова – главен 
счетоводител и Марияна Михайлова – ЗДАД.

Налице е кворум за вземане на решения.

Заседанието протече по следния дневен ред:

1. Отчет за изпълнението на бюджета на училището за второто тримесечие на 2023 
година.

2. Създаване на страница във Фейсбук на ОС
3. Създаване на регулярни конкурси по възрастови групи
4. Зацветяване на пространството около училищната гора на ОУ „Св. Иван Рилски“
5. Организационни въпроси.

По т. 1 от дневния ред – Г-жа Огнянова представи отчет на разхода по бюджета 
на ОУ "Св. Иван Рилски" за второто тримесечие на 2023г. 

Гласували:

„ЗА“ – 6

„ПРОТИВ“ – 0

„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ“ – 0

На основание чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 
обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет 

РЕШИ:

Съгласува така представения отчет за изпълнението на бюджета на училището към 
12.07.2023 г. 



По т. 2 от дневния ред – Участниците обсъдиха възможността за създаване на 
фейсбук страница на обществения съвет, която да служи за популяризиране на дейността 
на съвета и реализиране на бъдещи идеи и проекти свързани с подобряване на качеството 
на училищния живот.

Г-жа Пиралкова подкрепи предложението, като изказа готовност за съдействие от 
нейна страна, изхождайки от идеята, че съвместната работа между родители и екипа на 
училището ще бъде полезна и възпитателна за учениците.

По т. 3 от дневния ред – Обсъди се идеята за организиране на регулярни конкурси 
за детско творчество. Предстои да се обсъдят начина и регламента за осъществяването 
им. 

По т. 4 от дневния ред – Членовете обсъдиха състоянието на училищната гора, 
както и идеята за зацветяването и. Стигна се до решение в началото на учебната година 
да се предприемат съответните действия.

По т. 5 от дневния ред – Зорница Иванова предложи да се работи върху идеята  
учениците да носят униформи в училище всеки ден. Участниците се включиха с идеи 
относно вида и начина на въвеждане на ежедневното носене на униформи от учениците.             
Членовете на ОС поеха ангажимент да направят проучване между родителите за 
съгласието им да се въведе ежедневно носене на униформи в училище, както и 
намирането на фирми и оферти за ученически униформи, които да представят на 
следващо заседание.

Членовете взеха решение при гласуване председателя да има право на два гласа с 
цел да се избегне равенство при взимането на решения.

Председател на Обществения съвет                                 Изготвил: 

.................../п/............................ ……/п/……………………

/Анжелина Миткова/ /Веселина Радованова/

12.07.2023 г.

Град Перник


